
Declaration 

聲明聲明聲明聲明 
 

 

I ____________________________________________ (English full name) have carefully read, fully understood and accepted all 

the terms in “Guidance Notes for Application” for the Qualifications Assessment.  I declare that the information provided in the 

application form submitted via QA i-Portal is true and complete to the best of my knowledge and belief, and all documents 

produced and/or submitted for this application are genuine documents or their certified true copies.  I authorise and consent to 

HKCAAVQ making any necessary enquiries, which requires releasing my personal information provided in this application, for 

purposes relating to qualifications assessment/verification.  I also authorise and consent to relevant organisations/agencies to release 

including (but not limited to) any record or information related to my educational qualification(s), to HKCAAVQ as may be 

required for these enquiries.  

 

本人 ______________________________(中文全名) 已細閱學歷評估的「申請指引」，並完全明白其內容及接受

其中所有條款。現特此聲明，經學歷評估服務平台遞交的申請表格所提供的各項資料，盡本人所知及所信，均真確詳

盡，而就此申請所出示及/或提交之文件，均為真實文件或其核證副本。本人授權及同意評審局可就學歷評估/驗證的有

關事宜進行查詢時，向有關組織/機構透露本人在申請表內提供的個人資料。本人亦授權及同意有關組織/機構可就這些

查詢，向評審局透露任何有關的紀錄及資料，當中包括(但不限於)透露本人的學歷資料。 

 

 

Signature of the applicant 

申請人簽署            _________________________________________ 
Date of signature 

簽署日期      _______________________________ 

 

 


